
Milijun djece moli krunicu

Pismo djeci

Pozdrav svima draga djeco!

Većina vas upoznata je s molitvenom akcijom „Milijun djece moli krunicu“ jer ste i u prijašnjim godinama, 
18. listopada, s tisućama druge djece na svim kontinentima molili krunicu za mir i jedinstvo u svijetu. 

Prošle godine molila su i sudjelovala djeca iz 136 zemalja. Iako nismo mogli izbrojati točan broj molitelja, 
sigurni smo kako je milijun djece zajedno molilo krunicu. Bila je to rekordna godina. Na našoj web stranici 
www.millionchildrenpraying.org registriralo se više od pola milijuna djece molitelja. Čak i iz zemalja kao što 
su Sirija, Irak, Armenija, Nigerija ili Kongo - gdje se ratuje i ima puno raznih konflikata, no djeca su ipak 

sudjelovala u molitvi. Ne možete ni zamisliti koliko je blagoslova cijelome svijetu donijela vaša zajednička molitva.  

Na osobit način molili smo za ljude koji su oboljeli i preminuli od posljedica koronavirusa. Zbog ograničenja 
koje nam je donijela pandemija, niste se mogli okupiti u svojim grupama, ali ste se ipak preko interneta, virtualno 
povezali u duhu. Poseban doživljaj bio je prijenos molitve krunice uživo u kapeli u Fatimi. I ove godine želimo moliti 
za kraj ove pandemije koja u mnogim zemljama još uvijek ugrožava veliki broj ljudi. Kada se u svijetu pojave veliki 
problemi, Bog rado sluša molitve svoje djece i priklanja im se u svojoj nježnosti. Za vrijeme Prvog svjetskog rata, 
Bog je poslao Majku Božju u Fatimu i to djeci Luciji, Jacinti i Franji. Marija im je objasnila što trebaju učiniti kako 
bi se zaustavio rat i zavladao mir u svijetu. Danas je među ljudima raširen strah od korona virusa, ali u mnogim 
zemljama ljudi pate zbog gladi, siromaštva, prirodnih katastrofa, ratova i progona. U mnogim zemljama ljudi ne 
mogu slobodno živjeti svoju vjeru, ne mogu s djecom ići u crkvu. Ne možemo sami svladati ove teške situacije. 

Neke probleme možemo riješiti samo s Božjom pomoći. Zato On sada treba vas, draga djeco, i sve nas. 
Vi možete s vašom dobrom voljom i jednostavnom vjerom poput magneta privući ljubav Božju na cijeli svijet. 

Jedan koji je uvijek slušao Boga, Njemu potpuno vjerovao i jako ga ljubio, bio je sveti Josip. Papa Franjo ovu je 
2021. godinu u potpunosti posvetio svetom Josipu i za cijelu Crkvu proglasio Josipovu godinom. 

Tijekom ove godine možemo se još više sprijateljiti sa svetim Josipom i od njega naučiti važne stvari za naš život. 
Sveti je Josip, kao i mi, proživio puno nevolja i strahova, zbog toga nas može dobro razumjeti i pomoći nam. On 
je bio običan čovjek, stolar koji se trudio uvijek živjeti i raditi pravedno i iskreno, zato mu je Bog mogao povjeriti 

najveće blago: Mariju i Isusa. Bog je upravo njemu, među svim muškarcima, darovao veliku čast: 
biti Isusov hranitelj, hranitelj Sina Božjega. Vi znate da je pravi Isusov otac – Bog, Otac nebeski. Ali i na zemlji 
trebao je Isus imati tatu, koji ga odgaja i uči svemu potrebnom za život. Sveti je Josip brinuo za svetu obitelj i 
štitio je u svim situacijama. Kada nije znao kako dalje, molio je i sve stavljao u ruke Božje, u Njegovu providnost.
 On je u potpunosti vjerovao Bogu i Bog mu je zato uvijek pomagao u svim nevoljama. Više puta čak mu je i anđeo 
u snu govorio što treba činiti. Zato što je Josip za zemaljskog života bio poslušan i pravedan, Bog neće odbiti 

njegov zagovor i molitvu. Puno je ljudi već iskusilo kako ih je sveti Josip zaštitio i čak čuda učinio.
Sada ću vam ispričati jedan neuobičajeni primjer:

U Santa Fe, glavnom gradu Novog Meksika u SAD-u, nalazi se jedna crkva u kojoj se mogu vidjeti neobične, 
zadivljujuće stepenice koje vode do galerije gdje se nalaze orgulje i zbor. Godine 1873. dale su časne sestre 

Loreto reda, a koje su se posebno brinule za djecu, jednom arhitektu zadatak sagraditi tu crkvu.
 Kada je crkva već bila gotova, ustanovilo se kako je arhitekt zaboravio na stepenice koje bi trebale voditi do 
galerije, a sada je već bilo premalo mjesta za gradnju stepenica. Sestre su bile izbezumljene i nisu znale što činiti. 

Počele su tijekom devet dana iz sveg srca moliti za pomoć svetog Josipa. Deveti dan te njihove devetnice, 
zakucao je na njihova vrata jedan čovjek koji je želio razgovarati s poglavaricom, sestrom Magdalenom.



 Imao je uza se jednog magarca koji je nosio jednu veliku kutiju s alatom, i molio je da mu dozvoli da napravi 
stepenice do gornje galerije u crkvi. Sestre su bile sretne zbog njegove ponude i čovjek se dao na posao. 

Kada su ga promatrale, primijetile su kako je on bio poseban stolar. Za svoj posao koristio je samo jednu pilu, 
kutni trokut i jedan čekić. Uranjao je poneke dijelove drveta u vodu, kako bi ih učinio mekšima i umjesto 
zakucavanja koristio je drvene zakovice. Kada je rad bio uspješno završen, htjela je sestra Magdalena 

nepoznatog majstora platiti, ali više ga nije vidjela. Spiralne stepenice, koje je on uspio napraviti u tako malo 
prostora i u tako malo vremena, bile su zaista remek djelo. Imaju 36 stepenica i 6 metara visine. 

U sredini se ne nalazi nikakav stup koji bi držao stepenice i nije bilo ograde za koju bi se pridržavali.
 Čudesne stepenice oblikuju odličnu spiralu od 360 stupnjeva i izgledaju kao ogromne skočne opruge. 

Zato se pri svakom penjanju i spuštanju stepenice malo ljuljaju.
Svi, do dana današnjega, čude se i dive ovim stepenicama, i svi kažu kako je majstor morao imati izvanredno 
matematičko i tehničko znanje kako bi mogao napraviti ovako precizan rad. Do danas nije poznato od kuda je 
stolar nabavio drvo jer takva vrsta drveta nije prisutna u cijelom području Novog Meksika. Sestre od Loreta 

sigurne su kako su stepenice čudo svetog Josipa, koji je sam došao na zemlju pomoći im. 

Da, sveti Josip je i naš otac, on nas voli i želi nam kao dobar otac pomoći i zaštiti nas. 
Zbog toga vas pozivamo draga djeco da 18. listopada s brojnom djecom na svim kontinentima 

- u dječjim vrtićima, školama, preko interneta, u vašim obiteljima, molite krunicu!
Sveti Josip molit će s nama, jer on je bio prvi koji je s Marijom i Isusom molio za cijeli svijet.

Krunica će nas, poput čudesnih stepenica, voditi prema Svetoj obitelji. Nadamo se kako će nas 
ove godine biti i više od milijun i da ćemo zajedno dostići novi molitveni rekord.      

        


